

March 15, 2020

Call to Worship: Exodus 19:10-11 The Lord said to Moses, "Go to the people and consecrate them today and tomorrow, and let them wash their garments, and be ready for the third day. For on the third day the Lord will come down on Mount Sinai in the sight of all the people.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Friedensplatz

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Mr. Henry Harms
Welcome/Announcements	Mr. David Fehr
Congregation (Offering)	Mr. Henry Harms
Message (Are You Prepared?)	Mr. Kevin Reimer
Closing Song/Blessing	Mr. Henry Harms/Mr. Kevin Reimer

Activities for the Week of March 15-21

- ❖ Today 3:00pm Youth ages 14 & up meet at MEC to go roller-skating in Midland, please bring \$15
- ❖ Wednesday There will be no Bible Study this week
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Ricky & Anna Heinrichs, they are blessed with a baby boy Josiah Liam born March 3rd.
2. March 22nd Monthly Benefit Lunch at the Fellowship Hall. All proceeds will go towards the new Gym & Fellowship Hall. There is also a box in the lobby if you want to donate directly to the Building Fund. For more information see the back of the Bulletin.
3. March 27th SMS is having their annual auction. Check insert for more information.
4. March 30th – April 3rd SMS will have Registration Week. Come by the SMS secretary's office between 9:00am to 3:00pm. We do have a limit to how many students we will be able to enroll this year. We therefore encourage you to enroll as soon as possible. Early Registration will be March 23rd – 26th, this is for current students only.
5. April 3rd Sunland Retirement Center is having a Fundraiser. Bake Sale starting at 9:00am, Supper starting at 5:00pm. There will also be an Auction at 7:30pm. For financial donations and new items for the auction please contact Jake & Tina Fehr (432) 209-2074.
6. August 7th – 9th is Youth Retreat, more information to come.

Pray For...

1. Continued healing for Susie Penner.
2. Martin Klassen, he is battling health complications.
3. Safety for all those traveling during spring break.

März 15, 2020

Aufruf zur Anbetung: 2 Mose 19:10-11 Geh nun wieder zurück! Die Israeliten sollen sich heute und morgen darauf vorbereiten, mir zu begegnen. Sie sollen ihre Kleider waschen, und sich am dritten Tag bereithalten. Denn an diesem Tag werde ich vor aller Augen auf den Berg Sinai herabkommen.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Friedensplatz

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Henry Harms
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. David Fehr
Versammlung (Opfer)	Mr. Henry Harms
Botschaft (Bist du vorbereitet?)	Mr. Kevin Reimer
Schlusslied/Segen	Mr. Henry Harms/Mr. Kevin Reimer

Pläne für diese Woche von März 15-21

- ❖ Heute 3:00pm Jugendliche ab 14 Jahren, treffen sich bei MEC zum Rollschuhlaufen in Midland, bitte bringt \$15
- ❖ Mittwoch Da wird nicht Bibel Stunde sein diese Woche
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chor Übung
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an Ricky & Anna Heinrichs, sie wurden mit einem Jungen Josiah Liam gesegnet, geboren am 3. März.
2. Am 22. März gibt es ein Benefit-Mittagessen beim Gemeinschaftssaal. Alle Spenden gehen zu den neuen Gemeinschaftssaal, es gibt auch eine Dose in der Lobby, wenn sie direkt dazu spenden möchten. Weitere Informationen finden Sie auf der Rückseite des Bulletins.
3. Am 27. März findet SMS ihre jährliche Auktion statt. Mehr Information auf die Einfügung.
4. Am 30. März – 3. April wird SMS Registrierungswoche haben. Kommen Sie zwischen 9:00am und 3:00pm bei dem Büro der SMS-Sekretärin vorbei. Wir haben eine Grenze, wie viele Studenten wir in diesem Jahr einschreiben können. Daher empfehlen wir Ihnen, sich so schnell wie möglich anzumelden. Die frühzeitige Anmeldung erfolgt vom 23. bis 26. März, dies gilt nur für aktuelle Studenten.
5. Am 3. April wird Sunland Retirement Home ein Fundraiser haben. Bake Sale beginnt um 9:00am, Abendessen beginnt um 5:00pm. Es wird auch eine Auktion geben um 7:30pm. Für finanzielle Spenden und neue Gegenstände für die Auktion wenden Sie sich bitte an Jake & Tina Fehr (432) 209-2074.
6. Am 7.- 9. August ist Jugendfreizeit, mehr Information folgt.

Betet Für...

1. Fortsetzende Heilung für Susie Penner.
2. Martin Klassen, er kämpft mit gesundheitlichen Komplikationen.
3. Sicherheit für alle, die während der Frühlingspause reisen.

Mennonite Evangelical Church

Email: jirma@mecseminole.org

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment
with Pastor Jake Fehr, please contact
the Office.

Attendance

Sunday Service

English Service: 133

German Service: 400

May God Bless You

MEC Benefit Lunch

March 22nd

Lunch Starting at
11:00am

Menu: Soup &
Lonches

There will be Dessert!



Come and join us for lunch and an
afternoon of fun & activities



Proceeds will go
to the new
Fellowship Hall

Welcome to MEC
405 NW 23rd St